
 

Referat 

Møde Idrætsledelsen Krocket. 

 

Dag og tid: Fredag d. 15-09-2023       kl. 16.30 –20.30  

Sted: Give Camping & Cafeteria, Skovbakken 34, 7323 Give  

Praktik: Ordstyrer: Kirsten Pilgaard 

Referent: Dennis Jensen 

 

Deltagere: Kirsten Pilgaard, Jørgen Hansen, Steen Kragh, Ingolf Trabjerg, 

Erik Pallesen & Robert Sørensen. 

Formænd fra Bowls og Petanque (til stede ved punkt 1,2, & 3)  

DGI Repræsentant: Dennis Jensen 

 

   

Punkt Dagsorden: Ansvarlig 

1. Velkommen Ordstyrer 

Beslutning Kirsten bød alle velkommen  

   

2.  Kort Præsentationsrunde Alle 

Beslutning Alle præsenterede sig kort, da vi havde 2 nye ansigter med til 

punkt 3. De to gæster var Karen (Formand Bowls) og Thomas 

(Formand Petanque) 

 

   

3. Fælles Idrætsledelse Ordstyrer 

Beslutning Kirsten præsenterede den gode fortælling, som er et Power 

point, som ret godt fortæller hvad den nye Idrætsledelse går ud 

på og som er et godt hjælpemiddel, når man skal ud at fortælle 

om det. 

 

Den gode fortælling 

 

Mange spørgsmål omkring økonomien i den fælles Idrætsledelse, 

og det eneste man kunne sige, var at økonomien forblev 

uændret i Idrætsledelserne i 2024 og så måtte man se i 2025. 

 

Spørgsmål omkring ændringer i arbejdsgangen for udvalgene og 

for foreningerne. Man forventer at arbejdsgangene forbliver 

uændret og at de stort set ikke kommer til ar mærke denne 

overgang til den fælles idrætsledelse. 

 

 

   

4. Budgetretningslinjer (Ændringer) Ordstyrer 

Beslutning Der er fundet en ændring i vores budgetretningslinjer fra 2019 til 

dem i 2022 omkring udviklingspuljen, som vi ikke umiddelbart 

kan se, er blevet godkendt nogen steder. Vi arbejder videre med 

at finde årsagen og vil orientere om dette, når den er fundet. 

 

Der blev drøftet budgetter fra landsdelene og man opfordrer til 

at lægge nogle mere realistiske budgetter, da der er mange med 

underskud. 

 

 

 
5. Årsmøde Ordstyrer 

Beslutning Lokationen er klar og invitationerne er sendt ud. 

 

Kirsten og Dennis laver udkast til dagsorden, som skal 

godkendes af Idrætsledelsen. 

 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/79910679499746748271b4d6dca09a61


 

Side 2 

Følges op på indkomne forslag fra sidste år, og der er nye forslag 

på vej. Senest indberetning af forslag er den 8. oktober. 

 

Dennis modtager beretninger fra landsdelene senest den 8. 

oktober. 

 
6. DM Ordstyrer 

Beslutning DM for par på Hasle er afholdt, og alt gik efter planen og det var 

en fantastisk dag. 

 

DM for hold afholdes her i weekenden og det går som planlagt 

indtil videre. 

 

DM for enkeltmands afholdes den 23. september og der går som 

planlagt indtil videre. 

 

Ansøgning til DM 2025 har der desværre ikke været så mange 

ansøgninger på, kun 3 har budt ind og dem som er blevet valgt, 

får det at vide på årsmødet. 

 

 
7. Evt. (forslag fra Jørgen) Alle 

Beslutning Debat om antal kampe til DM, er der for få eller for mange og 

skal der eventuelt laves en ny turneringsform. Jørgen havde 

lavet en ny turneringsform, som Erik og Ingolf aftalte at prøve af 

i praksis, inden den eventuelt ville komme som et forslag. 

 

Jørgen havde fået oplysninger om en sportskanal, som tog ud og 

filmede til de mindre sportsarrangementer. Det vil passe godt på 

os, så Jørgen ville kontakte dem. 

 

 
8. Næste Møde Ordstyrer 

Beslutning Teams møde den 18.oktober kl. 19.00  

 
 
  



 

Side 3 

   

 

 
 

 

 

 
 
 
 

 

 


